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Vragen van het lid Hachchi (D66) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «Onderzoek giftig gas in vliegtuigen» (ingezonden 
22 maart 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Onderzoek giftig gas in vliegtui-
gen»?1 

Vraag 2
Wat is uw reactie op het artikel en in het bijzonder de uitspraken van de heer 
Scherrenburg? 

Vraag 3
Snapt u het commentaar van de heer Scherrenburg, voorzitter van de 
vakbond voor cabinepersoneel (VNC), op de opmerking in uw brief aan de 
Kamer (Kamerstuk 31 936, nr. 120) waarin u stelt dat een gezonde werkomge-
ving in eerste instantie de verantwoordelijkheid van de werkgever is? Deelt u 
de redenatie dat hiervoor voldoende kennis bij de werkgever nodig is en dat 
daarom aanvullend wetenschappelijk onderzoek naar gevaarlijke gassen in 
vliegtuigen moet worden gedaan? 

Vraag 4
Ziet u mogelijkheden de onrust weg te nemen door in Europees verband voor 
te stellen een onderzoek door het European Aviation Safety Agency (EASA) te 
laten uitvoeren en daarmee alle onduidelijkheid en zorgen weg te nemen?

1 http://nos.nl/artikel/486317-onderzoek-giftig-gas-in-vliegtuigen.html
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